
Els punts de c�rrega per al cotxe el�ctric s«instalálaran a

Girona, Figueres i Olot

Les tres capitals de comarca han creat una "alian�a" per implantar, de

forma consensuada, aquest vehicle i d'altres temes municipals

Santi Vila, en una entrevista.

FIGUERES | ACN/DDG

L'establiment dels vehicles el�ctrics a algunes

comarques gironines es far� amb consens. Aix� ser� a Girona,

Figueres i Olot. Davant la necessitat de tenir punts de c�rrega per

als cotxes el�ctrics, les companyies prove�dores han proposat a

les capitals de comarca que ofereixin, de forma consensuada, "un

missatge de conf ian�a" als possibles futurs usuaris. Segons

explica l'alcalde de Figueres, Santi Vila, "aquest �s un exemple de

la feina conjunta" que s'han proposat fer les capitals de comarca de

la prov�ncia de Girona que, precisament, fa uns dies van presentar

l'anomenada "alian�a de ciutats gironines". L'objectiu, segons Vila,

�s ser m�s ef icients a l'hora de plantejar solucions per als

problemes comuns i ar ticular, aix�, "una �nica veu" pels temes que

afecten a tota la demarcaci�.

L'alcalde de Figueres assegura que aquesta alian�a est� pensada

per trobar aquells temes que s�n d'inter�s com� i treballar-los

conjuntament. Posa com a exemple la sostenibilitat i la mobilitat, ja

que si es considera un valor que la gent avanci cap als cotxes que

emeten poc CO2, "per qu� no plantegem aquest aspecte junts i

aconseguim ser una demarcaci� exemplar en relaci� als temes verds?". Una altra de les q�estions que "l'alian�a

de ciutats gironines" vol abordar s�n les ordenances f iscals.

Aquest �s l'aspecte que encap�ala la jornada de treball de la primera reuni� que faran els alcaldes despr�s de

l'estiu. Segons Vila, "la ciutadania es desorienta" quan veu que uns municipis fan pagar m�s per a la recollida de

deixalles o quan es produeixen modif icacions a les taxes. Per aix�, creu que cal "harmonitzar" la pol�tica f iscal i

veure, al mateix temps, "quins est�muls s'han de donar a la ciutadania per aixecar l'economia".

Unir la for�a municipal

L'alcalde de Figueres reconeix que algunes vegades el territori giron� ha estat "discriminat" perqu� no ha tingut la

capacitat d'ar ticular una �nica veu. "Alguns problemes els podem solucionar nosaltres mateixos gr�cies a la

for�a de treballar junts" encara que reconeix que, possiblement, amb d'altres assumptes es topar� amb alguna

administraci�. Sobre els d�f icits que hi ha a la prov�ncia gironina, Santi Vila exposa la necessitat que "hi hagi

almenys dos conservatoris de m�sica" ja que recorda que, actualment, nom�s n'hi ha un i gr�cies al supor t

econ�mic de la Diputaci� de Girona. Vila tamb� planteja "si es pot permetre tenir un servei de trens tan precari i

dolent".

Per altra banda, Santi Vila continua defensant la necessitat d'unir serveis entre diferents municipis per afrontar

millor la crisi econ�mica. En el cas concret de Figueres, s'ha ampliat el servei de transpor t p�blic urb� en punts

com Vilafant i s'est� estudiant acordar amb poblacions properes un servei de taxi compar tit.
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